
Pane starosto, jaké jsou Vaše priority, 
na kterých chcete během Vašeho 
volebního období pracovat? Na co se 
můžeme těšit ještě v tomto roce?

Možná si ještě vzpomenete, že jsem 
před volbami sliboval dělat obyčejné věci 
tak, jak se běžně dělají. Prvním impulsem 
byl nový restart úřadu, a to jak provozní 
tak i personální. Následovala renovace 
vybavení kanceláře, programových 
a  informačních systémů, modernizace 
m í s t n í h o ro z h l a s u a p ro b í h a j í c í 
aktualizace webových stránek. A do toho 
spousta "úřednických" povinnosti, 
o kterých jsem neměl dosud ani ponětí a 
musel se vše učit za pochodu. Také 
příprava lednových prezidentských voleb 
byla nová zkušenost

Ale to už je minulost. Po úspěšném 
výběrovém řízení byla obsazena pozice 
tajemnika a jeho nástupem získal úřad 
konečně profesionální vedení a mohli 
jsme se začít věnovat programovým 
záležitostem.

Mám radost z fungující hospody, 
pěkného komunitního centra a také 
knihovny s atraktivním 
p r o g r a m e m . 
P ř i p r a v u j e m e 
rekonstrukci horního 
s a l o n k u h o s p o d y, 
budeme se snažit práce 
dokončit do prázdnin.

Chystá se s tudie 
prostoru náměstí a jeho 

využitelnosti pro všechny občany bez 
rozdílu věku. Zamýšlíme se také nad 
prostorem před školou, kde bychom 
chtěli zpříjemnit čekání, rodičů na děti 
a seniorů na oběd.

Ve spolupráci s Ořešínem připravujeme 
opravu lesní cesty na Rakovec, pokusíme 
se ji upravit tak, aby zůstala opravdu 
lesní cestou.

V září bude dokončen projekt Relax 
zony a musíme se rozhodnout, zda začít 
s realizací. Zvažujeme ještě výsadbu nové 
stromové aleje s lavičkami kolem cesty do 
Lelekovic Myslím, že na jedno volební 
období máme práce dostatek.

Do čeho bude potřeba investovat 
nejvíce peněz? Budeme mít na tyto 
projekty rozpočet? Kde je případně 
možnost ušetřit?

Dotace jsou alfa a omega dalšího 
rozvoje Jehnic. Všichni ale víme, jak 
turbulentní doba dnes je a tak je rozumné 
spíše pracovat jen s naším rozpočtem. 
Selský rozum říká dělat věci, na které 
máme. Musíme si uvědomit, že bude 
nutné investovat také do budovy školy, 
hlavně do jejího technického vybavení. To 
však souvisí s dotacemi, o které žádáme. 
A jak ušetřit? Je to jednoduché, vydáváme 
prostředky jen na smysluplné věci.

Co se Vám zatím ve Vaší funkci 
povedlo?

Povedlo se mi najít 
spoustu lidí, kteří to 
myslí s nezištnou prací 
pro Jehnice vážně, a to 
není tak málo.

Rozhovor vedl
 Marek Padyšák,  

šéfredaktor

BŘEZEN  |  2023
Zpravodaj městské části Brno-Jehnice, neprodejné

Komunitní centrum: 

Každou středu od 9 do  11 hodin  - 
setkání maminek (tatínků, babiček a 

dědečků) s dětmi do 4 let  

Každý čtvrtek ve 14 h 
Klub seniorů 

17.4. 2023  16 h 
Bazar jarního a letního oblečení dětí i 

dospělých a letních sportovních potřeb 

20.4. 2023 16 h   
Deskoherní odpoledne pro děti i 

dospělé 

Knihovna: 

11.4. 2023 16,30 h  
Jak si vychovat sourozence 

(čtení pro děti do 6 let s doprovodem) 

25.4. 2023 16,30 h  
Madlenka a jednorožec 

(čtení pro děti do 6 let s doprovodem) 

18.4. 2023 17 h 
ZŠ Jehnice, Blanenská 1 

Ing. Radovan Voříšek 
Přednáška "Aktuální problémy na poli 

drogových závislostí" 

Zápis do první třídy 
ZŠ Jehnice, Blanenská 1 

ve středu 12. dubna 2023 v době od 
13 do 17 hodin a ve čtvrtek 13. 

dubna 2023 v době od 13 do 17 hodin 

PROGRAM DUBEN

Rozhovor se starostou Stanislavem Drábem
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Nová pivnice? 
Po spoustě let jsme se konečně dočkali nové restaurace, 

a to přímo na náměstí v budově úřadu městské části Brno 
– Jehnice. Z původních prostorů se podařilo vytvořit 
příjemné místo, kde si můžete vychutnat nejen skvělé 
pivo, ale zažijete zde i výbornou gastronomii. Tuto 
kombinaci pak doplňuje nápaditý interiér a příjemný 
personál.

Naše nové provozovatele můžete znát z  Ranče 
na Ořešíně a  jsem rád, že se nezalekli původního stavu 
prostorů restaurace. V pátek 3. března jsem měl možnost 
zažít první den provozu a už od začátku jsem cítil, že je 
to trefa do černého.

Každý všední den restaurace nabízí tři obědová 
meníčka. Od 1.  dubna (není to apríl:) je k  dispozici 
i  posezení na  zahrádce a  je také v  plánu rekonstrukce 
salónku v prvním patře pro různé společenské akce, jako 
jsou oslavy narozenin, spolková setkání apod. Pokud jste 
ještě do Ovečné pivnice nezavítali, tak doporučuji tuto 
chybu napravit a  věřím, že odejdete spokojeni jako já. 
Veškeré aktuální informace naleznete na  facebookové 
stránce restaurace Ovečná pivnice.

 Jakub Šíma

Novinky z naší obce

Foto: Mário Gottschall
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Rozhledna Babí lom opět v provozu 
Oblíbená rozhledna Babí lom u  Lelekovic se  po roce opět otevírá turistům. Patnáct metrů vysoká rozhledna 

procházela od roku 2021 generální rekonstrukcí. Vyhlídka postavená roku 1961 lelekovickými Sokoly se za šedesát let 
své existence dostala do špatného technického stavu, a to až do té míry, že se do konstrukce rozhledny dostala voda 
a  ohrozila její statiku. Kromě náročné sanace betonových podhledů a  výztuh bylo zapotřebí také vyměnit dlažbu 
a zábradlí. Nyní je rozhledna ve skvělé kondici a začala opět sloužit veřejnosti. Rozhledna je volně přístupná.

Redakce

Co se děje v Rakovcích 
Mnozí z  nás si všimli, že se  rekultivuje rybníček 

v Rakovcích. Jde o  zajímavý projekt MČ Ořešín v  ceně 
6 559 140 Kč. 

V rámci projektu se rozšíří stávající vodní nádrž. Bude 
odtěžena boční a  vnitřní zemní hrázka. Dále bude 
realizován bezpečnostní přeliv. Vzniknou zde 2 dřevěná 
mola a dojde k vybudování schodů. 

V severozápadní části bude provedeno rozšíření plochy 
pro sportovní aktivity spolku TJ Sokol o ploše 400 m². 

Navrhovaná stavba má za účel zadržet vodu v krajině 
a zvýšit biodiverzitu krajiny. Po realizaci dojde k posílení 
populace mokřadních společenstev a vytvoření stabilního 
přirozeného prostředí. Údolí Rakoveckého potoka 
se  sportovním areálem TJ Sokol Ořešín se  tak stává 
zajímavou lokalitou pro návštěvníky nejen z  Jehnic, ale 
z celého Brna. 

Redakce

Co nového u sousedů

Zdroj foto: FB penzion Na Gruntě
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Komunitní 
centrum ožívá 

Se začátkem března se pouštíme 
do  zpřístupnění Komunitního 
centra pro místní obyvatele. Jsme 
moc rádi, že máme v  Jehnicích 
nové místo pro naše sousedská 
setkávání a trávení volného času.

Komunitní centrum je v  celém 
přízemí úřadu městské části 
J e h n i c e . S o u čá s t í c e n t r a j e 

knihovna a  klubovna. Dnes toto 
Komunitní centrum doplňuje 
i  n o vě o t e v ře n á re s t a u r a c e 
s  příjemnou obsluhou. Kombinací 
k u l t u r n í c h , s p o l e č e n s ký c h 
a  stravovacích prostor se  podařilo 
vytvořit důstojné místo pro rozvoj 
komunitní a  spolkové činnost 
v Jehnicích.

Komunitní centrum se brzy stane 
místem, kde se  lidé mohou 
setkávat, posedět u  šálku čaje 
či kávy nebo kde mohou 
realizovat své nápady. Cílem 
Komunitního centra je, aby 
zde každý našel své místo – 
dě t i , teenageř i , dospě l í , 
jednotlivci i  celé rodiny. 
V  K o m u n i t n í m c e n t r u 
n a l e z n e t e p r a v i d e l n é 
i  jednorázové aktivity, které 
vycházejí z  vašich návrhů 
a  potřeb. Více informací 
n a l e z n e t e n a  w e b o vý c h 
stránkách ÚMČ Brno Jehnice.

N a še n o v é K o m u n i t n í 
centrum považujeme za  jasný 
důkaz toho, že kde je vůle, 
tam je i cesta. Když se radnice 
opravdu snaží, může být pro 
rozvoj městské části velmi 

prospěšná.
Vnitřní uspořádání Komunitního 

centra lze variabilně přizpůsobit 
potřebám vašich požadavků.

Programovou koordinátorkou 
KC je ing. Iveta Brůhová. Kontakt 
ivetabruhova@seznam.cz nebo tel. 
777635814

Redakce a Ing. Iveta Brůhová

V letošním roce si naši senioři naplánovali tradiční 
oslavu MDŽ v nově otevřené restauraci na náměstí 
v  Jehnicích. Po zahájení oslavy předal starosta 
přítomným dámám malou kytičku. Pak už následovalo 
pohoštění, družná zábava a zpívání s harmonikářem. Je 

vidět, že hezká a veselá 
oslava může proběhnout 
v  každém věku. Jehnický 
k l u b d ů c h o d c ů j e 
společenstvím s dlouhou 
tradicí, které se setkává na 
pravidelných schůzkách 
a  pořádá i další akce, jako 
jsou přednášky s aktuálními 
tématy, výlety a zájezdy na 
zajímavá místa. 

Aktuální dění v naší obci

Oslava Mezinárodního dne žen

Foto: Marie 
Humpolíková
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Rok v Bavarii, rok 
v Jehnicích 

Již téměř před rokem se z naší 
rodiny stali obyvatelé Jehnic. 
Ano, byli jsme jedni z prvních, 
kdo začali bydlet v  nejdříve 
zkolaudované budově z  tolik 
d i s k u t o v a n é h o p r o j e k t u 
Bavaria. Po  sledování dosti 
negativní informační kampaně, 
která kolem našeho budoucího 
domova kolovala na  internetu, 
jsme měli strach, jak budeme 
v  Jehnicích přijati. Naštěstí 
s e  r e á l n ý s v ě t o d  t o h o 
internetového hodně liší.

 V Jehnicích jsme našli nové přátele jak mezi sousedy 
v  Bavárii, tak i mezi starousedlíky. Vřelého přijetí se 
nám dostalo již na  podzim mezi dalšími rodiči 

ve Sdružení rodičů při ZŠ Brno-Jehnice. Zapojení nově 
př i s těhovaných občanů do  Jehnic pomohla 
i předvánoční setkání u betléma a na náměstí. Věřím, 

že př í lež i tos t k  osobnímu 
s e t k á v á n í j e n e j e n p r o 
novousedlíky v  malé městské 
části nesmírně důležitá.
 Právě zprovozněné Komunitní 
centrum i  nově otevřená 
restaurace tyto možnost i 
rozšířily. Přála bych si, aby 
n e j e n k v ů l i n o v ě 
přistěhovalým v  Jehnicích 
a bezprostředním okolí vzniklo 
více míst, kde mohou všechny 
generace aktivně trávit čas, 
potkávat se  a  navazovat nová 
přátelství.

Klára Eklová

Aktuální dění v naší obci

Papinův hrnec 
Princip Papinova hrnce je všem dokonale znám. 

Snad jen v krátkosti shrnu fungování pro ty, kteří 
nemají velké zkušenosti s vařením. Do hrnce vložíme 
libovolné maso. „Nemáš-li maso, vraž tam zeleninu, 
nemáš-li zeleninu, vraž tam, co ti leží nejblíže na stole, 
a zalij vodou,“ (dle doporučení známého kuchařského 
gurmána Babici). Pevně zavři hrnec a dotěsni 
pojistkou. Umísti na sporák, v době energetické krize 
nejlépe na kamna, ve kterých plápolá oheň.  Pro 
dosažení rychlého varu, a tudíž i brzkého uvaření 
obsahu hrnce, přidej polínko do ohně. Voda se začne 
vařit a papiňák si pomalu upouští páru. Topit se musí 
s rozumem tak, aby byl žár dostatečný a obsah se vařil, 
ne ale zase moc, aby nám papiňák nevyvřel nebo snad 
nebouchl. Výbuch by totiž mohl mít nedozírné 
následky, což si nikdo nepřeje.

Stejné je to i v politice, ať už na komunální či jiné 
úrovni. Po přečtení posledního vydání Jehnických listů 
mám pocit, že se pod kotel přikládá až příliš a hrozí 
nám tedy výbuch hrnce. Možná by postačilo jen 
upouštět řízeně páru nebo tolik nepřikládat pod kotel. 
Je smutné, že po cca pěti měsících si je někdo ochoten 
plivat do vlastních řad, a to ještě veřejně. Starosta 
a místostarostové spolu téměř nekomunikují a až na 
v e ř e j n é m z a s e d á n í s e d o h a d u j í o h l e d n ě 
projednávaných bodů, což působí poněkud trapně 
vůči občanům. Nebylo by lepší probrat jednotlivé body 

dopředu a na veřejnost už jít s předjednaným 
stanoviskem ke každému bodu? 

Z koalice se rázem stala opozice aneb kdo chvíli stál, 
už stojí opodál. Jak jsme se na posledním zasedání 
dozvěděli, investice pro letošní rok nebudou 
v  J e h n i c í c h t a k ř k a ž á d n é , b u d e s e 
„studovat“ vypracovaná studie parku a na tolik 
potřebný společenský dům se jaksi pozapomnělo. 
Ostatky se budou dále pořádat v nedůstojném 
prostředí školní chodby. Možná se dočkáme květináčů 
v parku, ale to jaksi občanům, kterých je v Jehnicích 
čím dál tím víc, moc kultury neposkytne.

Být zastupitelem není jednoduché. Je to především 
služba veřejnosti, ne naopak. Předchozí zastupitelstvo 
spoustu let pro občany dobře fungovalo, ale i přes 
drobné neshody se téměř vždy dokázalo domluvit. 
Nové zastupitelstvo chtělo změny, ty se však těžko 
uskutečňují, když chybí jednota. Bylo by třeba méně 
přikládat do ohně nebo upustit páru, než nám ten 
papiňák vybouchne.

Lubomír Fildán

"Papiňák"

Zdroj foto: Pavel Chodacki
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Vážení spoluobčané, 
v  měsíci březnu si připomínáme smutné výročí obsazení českých zemí nacistickým Německem a  zřízení 

Protektorátu Čechy a Morava. Společně s anšlusem Rakouska v roce 1938 se jednalo o předehru ke 2.světové válce. 
Obzvlášť v dnešní době, kdy zase zuří válka v Evropě, je nutné si tyto události připomínat. Stejně jako tehdy lidé 
ve Francii nebo Velké Británii si můžeme říkat, že válka je daleko a nás se vlastně netýká, ale netrvalo dlouho a přes 
všechny ústupky, které tehdejší mocnosti Německu udělaly, se rozpoutal celosvětový konflikt. Z toho plyne poučení 
pro další generace, že zlu se nemá ustupovat. Jaký smutek a zklamání museli naši předkové prožívat po 15. březnu 
1939, si určitě dovedeme představit, a to byl jen začátek temné doby, trvající víc jak 6 let. Abyste si přiblížili pocity 
našich rodičů a prarodičů, začtěte se do tehdejších brněnských novin, jejichž úvodní strana je uvedena dále. Prostě si 
představte, že jste si ráno koupili svoje noviny a nyní Vaše zraky spočinuly na těchto řádcích…………………

Z vlastních zdrojů připravil MUDr. Oto Rinchenbach, zastupitel

Historie
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Mamutí 
stromy v 
Jehnicích 

Sekvojovce obrovské jsou 
j e d n y z  n e j v ě t š í c h 
a  nejstarš ích organismů 
na  planetě. Se  svým věkem 
dožití přes 3  000  let jsou 
pozoruhodnými svědky dějin 
a  společně s  výškou růstu 
i 100 m a objemem 1 500 m3 si 
vysloužily přezdívku mamutí 
s t r o m y . D í k y s v é m u 
ohromnému vzrůstu mají 
schopnost zachytávat velké 
množství CO2 a  čistit vzduch 
od prachu a mikroorganismů, a to 
až 10x  více než běžná lesní flóra. 
Sekvoje diverzifikují krajinu 
a  zároveň velmi efektivně vážou 
CO2 až po několik tisíc let. V říjnu 
2017 byl zasazen první sekvojovec 
mamutí na  holině v  KU  Jehnice. 
V  dnešní době se  v  lesoparku 
nachází více jak 70  sekvojí. Jedná 
s e  o  j e d e n z  n e j v ě t š í c h 
sekvojových lesoparků v  Evropě. 
Rostou společně s původní flórou 

(habry, duby, modříny, břízy atd.), 
která vytváří přirozené lesní 
prostředí a klima prospěšné nejen 
pro stromy, ale i  zvířata a  hmyz. 
Pro občany z  Jehnic, Lelekovic, 
České a  Ivanovic, kteří by měli 
zájem se  do lesoparku podívat, 
popřípadě brigádnicky vypomoct, 
jsme připravili komentované 
prohlídky, sázení stromů, opékání 
vybraných dobrot u  místního 
ohniště na  den 15.  dubna. Pro 
rodiny s  dětmi připravujeme 
soutěže na  den 1.  června (hod 

špalkem, slalom s  kládou a  další 
lesní soutěže). Přihlásit se na tyto 
a k c e m ů ž e t e e m a i l e m : 
marsalek26@seznam.cz nebo tel. 
7 7 7 6 3 0 4 1 6 n e b o 
na www.mamutistromy.cz

Ing. Jiří Maršálek 

Aktuální dění v naší obci

Střípky ze zastupitelstva 
I. Máme nového šefredaktora Jehnických listů. 

Odvolaný šéfredaktor vydal lednové číslo jehnické 
listů bez vědomí vydavatele. JL nebyly vytištěny 
ve smluvní tiskárně a cena za tisk byla trojnásobně 
vyšší. ÚMČ Jehnice se  od lednového vydání 
Jehnických listů distancuje.

II. Máme novou redakční radu, která má tři členy. 
Jehnické listy budou vycházet měsíčně. Cena 
jednoho vydání, tj. 450 ks, bude 3500 Kč.

III. Podařilo se  zatraktivnit provoz naši knihovny. 
Zastupitelstvo schválilo neinvestiční příspěvek pro 
knihovnu na letošní rok ve výši 10000 Kč.

IV. Proběhla diskuze o  vypracování nové studie 
náměstí a prostoru před školou.

V. Salonek nad hospodou se  bude postupně 
rekonstruovat.

VI. Komunitní centrum může rozšířit svoji činnost 
i v prostorách bývalé ordinace.

VII. Stávající webové stránky MČ Brno-Jehnice 
budou aktualizovány.

Mgr. Stanislav Dráb, starosta

V bodech z radnice

Výzva pro občany: 
Hledáme znělku pro  úvod  rozhlasu! Nahrajte hudbu v časovém 

rozmezí 1 - 2 minuty a pošlete ve formátu mp3 na e-mail: 
 info@brno-jehnice.cz. Vítěze odměníme! 
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Ostatková zábava 
V sobotu dne 25. února 2023 pořádalo naše Sdružení dobrovolných hasičů Brno - Jehnice tradiční průvod masek.
Kromě hasičů přišli v maskách také další spoluobčané Jehnic. Společně jsme obcházeli dům od domu se zpěvy 

a  veselostí, které jsou nám vlastní. Ti, kteří se o tuto dlouholetou tradici zajímají, se zapojili občerstvením 
a vybranými kousky masopustních pochoutek.

Večer se konala Ostatková zábava v přízemí základní školy, kde se o úžasnou atmosféru postarala country kapela 
Dvaapadesátka. Zpívalo se a tancovalo až do konce. Žízeň jsme zaháněli nejen vodou, ale také rumy, míchanými 
nápoji a pivem z pivovaru Pegas. Účast byla velmi hojná, takže jsme přidávali ještě další posezení.

Je to krásné setkání přátel, kamarádů a sousedů, kteří se chtějí bavit a starosti nebo politiku nechávají za dveřmi.
Děkujeme všem, kteří nám pomáhají tuto tradici udržet, ať už s námi chodí v průvodu masek, jsou doma 

a otevírají nám, nebo přidávají něco do tomboly. Budeme se na vás těšit zase příští rok při masopustním veselí nebo 
na jiné hasiči pořádané akci.

SDH Brno-Jehnice
Ing. Miroslav Padyšák, vedoucí mládeže

JEHNICKÉ LISTY • Vydává Statutární město Brno, městská část Jehnice, náměstí 3. května 
5, 621 00 Brno • 12 vydání ročně • IČO 44992785 • Tel.: 541 237 425 
• Registrováno MK ČR E 14179 • Redakce: Marek Padyšák - šéfredaktor, Jakub Šíma,  
Pavlína Puklová, Václav Šicha ml. • Vydání do 10. 04. 2023 
• Datum uzávěrky dalšího čísla: 25. 04. 2023 • Vydání dalšího čísla do: 10. 05. 2023 
• Příspěvky zasílejte na e-mail: jehnickelisty@seznam.cz 
• Redakce si vyhrazuje právo příspěvky krátit a jinak upravovat. Pravidla pro vydávání 
zpravodaje a otištění příspěvků najdete na http://brno-jehnice.cz/jehnicke-listy • Určeno 
obyvatelům městské části Jehnice • Zdarma • Počet výtisků 450 ks • Tisk: Gill, s.r.o. 

Naučné přednášky v 
jehnické škole 

S  novým rokem začal v  naší městské části čilý 
společenský život. K  němu patří i  zahájená série 
populárně naučných přednášek, určených pro jehnickou 
i  další veřejnost, které pořádá naše místní organizace 
KDU-ČSL. Díky vstřícnosti pana ředitele školy jsme 
v březnu mohli v prostorách ZŠ uspořádat první z těchto 
přednášek, která byla věnovaná tématu odpadového 
hospodářství. Přivítali jsme zde paní RNDr. Janu 
Suzovou ze společnosti SAKO Brno a.s., která provozuje 
s bě r n á s t ře d i s k a o d p a dů a  t a k é b r něn s k o u 
„spalovnu“ (zařízení k  energetickému využití odpadů). 
Přítomní hosté shlédli krátké video, po  kterém 
následovalo promítání prezentace a  samotná přednáška, 
během níž se přítomní dozvěděli o  třídění a zpracování 
odpadů z města Brna, jaké technologie jsou v  provozu 
v prostoru brněnské spalovny, co z vytříděných odpadů 
lze využít nebo uplatnit dále na  trhu a  také různé 
novinky v  oblasti odpadového hospodářství, jako je 
například nyní nově otevřená plně automatická 
dotřiďovací linka, která byla vybudována a  je už 

v  provozu v  prostoru brněnské spalovny, a  která 
umožňuje dokonalé vytřídění například různých druhů 
plastů, svezených ze žlutých kontejnerů.

I když účast na  akci byla nevelká, vyhodnotili jsme ji 
i  tak jako úspěšnou. Společně s  Danem Rychnovským 
a Pavlínou Puklovou teď připravujeme další přednášku, 
která může oslovit jehnické občany. Na úterý 18. dubna 
jsme do  jehnické školy pozvali odborníka na  boj 
s  drogami, pana Ing. Radovana Voříška, který pracuje 
dlouhá léta jako psychoterapeut a etoped ve Společnosti 
Podané ruce o.p.s. Posledních 30  let se  věnuje službám 
na  poli prevence a  léčby drogových závislostí. Působil 
jako konzultant Ministerstva školství a Ministerstva pro 
boj s narkotiky v Afghánistánu a působí v  tomto oboru 
také na Ukrajině. Pokud chcete získat přehled o  tom, co 
může aktuálně ohrozit děti a mládež, nebo Vás zajímají 
zkušenosti z  práce s  lidmi, kteří v  této věci vyhledali 
pomoc odborníků, neváhejte a přijďte v úterý 18. dubna v 
17:00  hodin do  jídelny jehnické školy. Podle zájmu 
a ohlasů budeme pak vybírat další přednášející, abychom 
do Jehnic přinesli zajímavá témata i z jiných oblastí.

Za MO KDU-ČSL Brno – Jehnice

Mgr. Václav Šicha ml.
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Proběhlé akce
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